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Tidpunkt: 
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Plats: 

Digitalt möte via Skype 

 

 

Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 
 

Val av justerare 

Carola Gioti 

 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 
 

Anmälan av föregående protokoll 

Läggs till handlingarna. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

Ärenden till stadsdelsnämnden den 28 januari 
 

- 8. Budget och verksamhetsplan 2021 för Södermalms 

stadsdelsnämnd 

o Är alla indikatorer, aktiviteter och enhetsmål utifrån 

programmet för delaktighet med? Allt som 

förvaltningen beslutar ska finnas med läggs in i VP. 

Antingen på förvaltningsnivå eller på enhetsnivå. 

 

o Positivt att stadsdelen har satt högre mål än 

Kommunfullmäktige på många indikatorer, t.ex. för 

brukarundersökningarna. Rådet önskar att få se hur 

målen har sett ut tidigare år samt vem som beslutar 

om målen. Förvaltningen återkommer med svar.   

 

o Barn och unga med funktionsnedsättning klumpas 

ihop med barn och unga med kriminalitet. Känns 

konstigt i termer av prioriteringar. 

 

o Hur kommer det att budget ökar men att antal 

timmar minskar? Beslut om insatser bygger på 

juridiska grunder, inte ekonomiska grunder. 

Förändringar i bedömningar kan bero på att praxis 

och riktlinjer förändras. Även andra förutsättningar 

kan förändras, hos individen eller i samhället. 

 

- 9. Fördelning av föreningsbidrag 2021 

o Ett krav är att föreningens verksamhet ska vara 

öppen och tillgänglig för alla. Rådet anser att 

förvaltningen borde vara hårdare i bedömningarna. 

Föreningarna som ansöker borde redovisa sin 

tillgänglighet och hur de ska lösa lätt avhjälpta 

hinder.  

 Det kommer nya stadsövergripande riktlinjer 

– förvaltningen kan försöka ta reda på om det 

står något om detta. 

 

 Förvaltningen tar alltid hänsyn till 

tillgänglighet i bedömningarna. I vissa fall 

beviljas föreningar som inte är fullt 

tillgängliga bidrag. Anledningen är då att 

behovet av verksamheten är så stort samt att 

det inte finns något annat alternativ för att 

tillgodose det behovet.  
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Program för delaktighet 
- Uppföljning av det förslag på revidering som rådet lämnat 

2020-11-17. 

o Att bara erbjuda hälsofrämjande aktiviteter betyder 

inte att det blir något. Går det att mäta på gruppnivå? 

Målet som både rådet och förvaltningen önskar 

uppnå är att de aktiviteter som brukarna erbjuds 

också blir av. Genomförandeplaner skulle kunna 

användas för att dokumentera detta. Tveksamt om 

det är möjligt att hämta information från systemet 

om aktiviteterna har blivit genomförda. 

Förvaltningen kan ha med detta när goda exempel 

lyfts på rådet i samband med tertialrapporterna. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
- Förvaltningen informerar om att upphandlingen för 

Hammarby och Danvikstulls dagliga verksamheter är klar.  

 

o Frösunda vann upphandlingen för Danvikstulls 

dagliga verksamhet. 

 

o Bräcke Diakoni vann upphandlingen för Hammarbys 

dagliga verksamhet. 

 

Information om inkomna handlingar 

Inga inkomna handlingar. 

 

Övriga frågor 
- Besök av förvaltningens ekonomichef, Snorre Berglund - 

om budget för 2021 

 

o Presentationen kommer skickas ut efter rådet. 

 

o Fasta anslag minskat t.ex. pga turbundna resor. 

 Våra kostnader för turbundna resor har 

minskat för 2020. Budgettilldelningen 

påverkas inte och kommer inte minska inför 

kommande år. 

 

o Prisjusteringar 

 Hur kommer det sig att hemtjänsten höjs med 

4,4 %? 

 De flesta priser för ersättning till 

utförare fastställs av 

kommunfullmäktige. Inom vård- och 

omsorgsboende räknas priserna upp 
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efter omsorgsprisindex (OPI) som 

fastställs av SKR (Sveriges 

Kommuner och Regioner). Några 

priser för just Södermalm fastställs i 

verksamhetsplanen och redovisas i 

bilaga. 

 

 Vi kan se en höjning av budget inom 

funktionsnedsättning, men det kommer i 

praktiken inte innebära utökade 

insatser/generösare beslut utan går på ett ut 

med prisjusteringarna. 

 Finns inga ekonomiska satsningar 

inom funktionsnedsättning. 

 

o Märks överdödligheten för 2020 i budget för 2021? 

 Från statistik för vård- och omsorgsboenden 

kan vi se att det var fler än vanligt som har 

gick bort i april – maj samt i november – 

december, men färre som har avlidit under 

juni – oktober. Vi har ingen statistik för hela 

befolkningen på Södermalm.  

 

 Det kan påverka budget för kommande år, 

men inte nödvändigtvis för 2021. 

 

- Ny ledamot – har vi fått något svar från Funktionsrätt 

Stockholm? 

 

o Funktionsrätt Stockholm har inväntat att 

Neuroförbundet ska utse en ny representant. Det har 

de inte gjort. Nästa steg är att Funktionsrätt 

Stockholm går ut med en vakans generellt (alltså inte 

enbart riktat till Neuroförbundet). 

 

 

- Flytt till Virkesvägen – återkoppling i frågan om hiss 

o Hissen uppfyller kraven, även om den upplevs som 

liten. En medarbetare som själv uppger att hen har en 

stor rullstol har testat hissen och får plats med sin 

rullstol. Förvaltningen skicka ut specifikationer för 

vad som är godkänd storlek på hiss. 

 

o Kognitiv tillgänglighet. Viktigt att skyltningen är 

tydlig i huset. Förvaltningen skickar vidare till 

projektet. 
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- Liljeholmsbadet – återkoppling på fråga från Carola 

 

o Om det är möjligt att göra ett medskick så ska rådet 

få möjlighet att yttra sig.  

 

o Badet vid Riddarfjärden/Riddarholmen? Kan vi 

ställa krav på bygget?  

 Nej 

 

- Ska vi bjuda in politikerna? I alla fall ordförande och vice 

ordförande? 

 

o Förvaltningen lyfter detta med politikerna. 

 

o Förslagsvis bjuds de in till rådet i april. 
 

Nästa sammanträde 
- 16 februari 
 

Sammanträdet avslutas  

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 

 

 
 

   

Stefan Fagerström  Carola Gioti 

Ordförande  Justerare 
 


